

السادة / البورصة المصرية

قطاع الإفصاح

تحية طيبة وبعد ،،،

نحن سياتكم علما بأن مجلس إدارة الشركة إنعقد بتاريخ الاثنين الموافق ٢٩/٠٦/٢٠٢٦ في تمام الساعة الخامسة عصرا وتتلخص اهم قرارات مجلس الإدارة في الآتي :-

١. وافق مجلس الإدارة على اعتماد تقرير لجنة المراجعة عن الفترة من ٢٠٢٦/٠١/٠١ حتى ٢٠٢٦/٠٣/٣١ .
٢. وافق مجلس الإدارة على اعتماد القوائم المالية المستقلة والمجموعة المعدة عن الفترة من ٢٠٢٦/٠١/٠١ حتى ٢٠٢٦/٠٣/٣١ .
٣. وافق مجلس الإدارة على اعتماد تقرير لجنة الترشيحات والمكافآت .

ونقر بأن الملخص يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقا لأحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذا لها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

مدير علاقات المستثمرين

احمد سعد طاهر



To: Egyptian Stock Exchange

Disclosure sector

Subject: Board of Directors' Decisions

Dear All,

We would like to inform you that the Board of Directors met on Monday, June 29, 2026, at 5:00 PM. The most important decisions of the Board are summarized below:

1. The Board of Directors approved the Audit Committee's report for the period from January 1, 2026, to March 31, 2026.
2. The Board of Directors approved the independent and consolidated financial statements prepared for the period from January 1, 2026, to March 31, 2026.
3. The Board of Directors approved the Nominations and Remuneration Committee's report.

We acknowledge that the summary includes all material information that must be disclosed in accordance with the provisions of the Capital Market Law, its implementing regulations, and the rules and decisions issued pursuant thereto.

Sincerely,

Head Of Investor Relations

Ahmed Saad

